
Par�program INP Harstad 
INP Harstad er et nyt par� som enda er i støpeskjeen, og vårt par�program vil være i utvikling en 
stund framover, men vi har et ønske å kunne være med å bidra med våre synspunkter, par�ideologi 
for å fornye og forbedre de tjenestene vi skal yte for alle Harstadborgere.   

Vi skal være på lag, vi skal lyte og vi skal forstå da det er tross alt for våre innbyggere vi jobber for. 
Harstad INP vil at konsekvenspoli�kk og sunn fornu� skal erstate symbolpoli�kk og eli�s�sk 
styring. Vi i INP Harstad ønsker folkeavstemming rundt de store spørsmålene, slik at alle kan ta en 
del i avgjørelsene for vårt beste.  

INP er blokk-uavhengig, det vil si at vi ikke vil velge side i kommunestyre, men søke samarbeid fra 
sak �l sak.   

INP er et sentrumsorientert, distriktsvennlig par� med et fornu�ig breddepoli�sk par�program for 
hele Norge.  

Utvikling ikke avvikling, er nøkkelord for vår poli�kk de neste årene. 

Lokalsykehuset og sykehjemsplasser 

• MR / røntgentjenester
Tilbudet rundt MR/ røntgen må styrkes her lokalt, det er ikke kostnadsmessig eller 
helsemessig forsvarlig og skal sende alt �l Tromsø. Vi har en plikt her lokalt å legge press 
på UNN å styrke denne servicen på vårt sykehus.   

• Barnelege
Fødestuen i Harstad er ikke hel�dsbemannet av barnelege, denne s�llingen må 
styrkes. Dete i lys av antall barn som fødes hvert år her på sykehuset.    

• Øye, hud, øre og hals osv. lokalt �lbudt uten reising.
Det er ikke kostnadsmessig eller helsemessig forsvarlig og skal sende alt �l Tromsø.    
Vi har en plikt her lokalt å legge press på UNN å styrke denne servicen på vårt sykehus.  
INP Harstad skal være pådriver på å få sat dete presset.  

• Akutpsykiatri for unge?
Oppretelse av barnehuset må presses fram. INP Harstad godtar ikke at vi i Harstad skal 
stå uten dete �lbudet.   

• Skal alle kunne få et sykehjems �lbud ved behov?
Tilbudet må gis �l alle de som har behov for å komme på sykehjem., og dete er noe vi i 
Harstad INP skal kjempe for.  
Ved mangel på plasser så burde det ligge �l rete å få åpnet flere. For å dekke behovet 
for arbeidskra�, bør vi ikke sete krav �l annet enn det som er nødvendig, samt legge 
vekt på egnethet framfor høyere utdanning.    

• Helseforetakene må avvikles.
Vi som ligger i distriktet, er tapere vedrørende budsjeter og fagpersonell som er ansat 
på vårt sykehus. Tromsø med sit fagmiljø tapper vårt distrikt med fagpersonell, samt 
budsjetene viser at det styrkes i Tromsø, men tappes hos oss. Denne vridningen er styrt 
direkte av helseforetakets styre i Tromsø. Helseforetaket er et pengesluk hvor 
mesteparten av går �l administrasjon/ lønn.   



  Næringspoli�kk. 

• Arbeidsplasser må utvikles og ikke avvikles.
INP Harstad skal være på lag med næringslivet, hvor vi skal legge �l rete for nye 
aktører samt ikke legge føringer som gir hinder for utvikling.   

• Arbeidskapitalen må ikke skates i hjel.
INP Harstad skal jobbe for at vi ikke skal skate denne kapitalen i hjel. Vi må jobbe for 
stabilitet og forutsigbarhet. Vi er som lokalsamfunn helt avhengig av de som ønsker å 
bidra �l vår velferd. Vi trenger alle aktører, disse gir oss arbeidsplasser samt de legger 
betydelige summer igjen i vårt lokalsamfunn.  

• Kommunen må være en pådriver og bidragsyter �l næringstom satsing.
Skal vi ha utvikling av vårt samfunn kan ikke kommunen site på gjerdet.    
Harstad INP skal være en pådragsgiver i å legge �l rete for nye næringstomter i 
kommunen. 

• Konkurransedriving/vridning og sentralt styrte arbeidsplasser.   (Hamek saken, 
Militære arbeidsplasser.)

INP Harstad skal jobbe i herdig for at de etablerte arbeidsplassene ikke forsvinner fra vår 
kommune �l fordel for andre aktører. Ser vi med lys av nevnte saker så synes vi at det 
ikke har vært gjort en god nok jobb rundt disse sakene.   

• Olje, gass og fornybarnæring må forpliktes �l bruk av lokalt næringsliv.
For mye av servicetjenester retet mot denne bransjen, hentes i dag utenfor de 
kommunene som legger �l rete for denne type industri. Vi i INP Harstad skal være med på 
å krav om forpliktelser �l de selskapene som er lokalisert i vår kommune, �l å bruke mer av 
disse tjenestene lokalt.   

• Gra�s parkering i sentrum.
INP Harstad vil �erne parkeringsavgi�en delvis eller helt. Her ser vi på en løsning om vi skal 
�erne dete for enkelte områder samt halvere andre plasser. Vi skaper en «død» for handel 
i sentrum når vi oppretholder eller øker parkeringssatsene i sentrum.   
Vi skal også som par� kjempe for at all parkering rundt offentlige bygg slik som sykehuset 
og kommunehuset blir gra�s.  

Skole & barnehagestruktur.  

• Barnehageinntaket må �lpasses realitetene slik at den ure�erdige fordelingen 
låst mot skoleår opphører, dete er en forutse�ng for økt �lfly�ng og vekst.

INP Harstad skal jobbe for at alle som har behov for barnehagedekning, skal få dete 
uavhengig av når �d på året de er født. Denne regelen vil vi jobbe for å få bort. Full 
dekning uanset er en forutse�ng for nye �lflytere �l vår kommune.   

• Barnehagene, barne og ungdomskolene må ha samme standard og læringsforhold i 
bydelene. Herunder øyriket og bygdene.

INP Harstad skal være garan�st for at standarden på læringsforhold skal være lik i 
alle bydeler.   



Vedrørende teknisk standard, så vil INP Harstad jobbe for å �erne dagens ordning 
med vaktmestere i kommunen, disse vil vi flyte �lbake �l ins�tusjonene.  Dete ser vi 
i lys av dagens eterslep på vedlikehold.   

• Den lokale yrkes/allmennfag satsningen må skaleres for frem�den og ikke låses inn 
i en krok.

INP Harstad ser at planene for den nye videregående skolen ikke skaleres for yrkesfag og 
hvilken u�ordring de får vedrørende plass. Vi vil jobbe for å beholde dagene læreplasser 
på Stangnes og heller utvikle dem her.   

• Vi er imot en ny videregående skole på tomten ved Equinor, da det vil gi for 
mye begrensinger for videre utviklinger og «fristelser» på den uheldige siden 
for brukerne (nærhet �l sentrum)

INP Harstad er helt imot planene �l den nye videregående skolen, vi ønsker heller en 
samlokalisering på eksisterende tomt på Stangnes. Vi mener at denne muligheten ikke 
har vært diskutert nok, ei heller hele kostnadsbildet.   

• Harstad må oppretholde sin status som skoleby eter grunnskolen, Harstad er 
absolut en by for nysatsing med nye linjer.

INP Harstad ønsker en styrking av den videregående skolen i kommunen, styrking av 
linjer som reter seg mot industrien i kommune samt andre næringer som vi i dag må ut 
av kommunen for å få utdanning.   

• Satse mer på yrkesmesse – arbeidslivstrening
Her kan det i frem�den komme på banen mere kommunale program som tar for seg dete 
med arbeidslivstrening i skolene. Større fokus fra kommunen rundt yrkesmesse og 
yrkesfag.  Flere yrkesmesser �dligere i utdanningsløpet, slik at vi kan gi elevene et godt 
grunnlag for de valgene de skal gjøre   

• Yrkesløpene må forenkles.

INP Harstad mener at kommunen i dag ikke har hat nok fokus på de som sliter med de 
akademiske fagene, hvor mange ganger fører �l at eleven «dropper» ut av skolen.  Vi 
ønsker å få �l en diskusjon med utdanningsdirektoratet hvor vi tar opp denne 
problems�llingen.   
Dete er ikke «dumme» elever som ikke får �l, men en kjemperessurs som ønsker å få 
�l, men vi har et rigid system som prøver å presse alle igjennom den samme formen.   

Samferdsel 

• Sikre kon�nuitet på hoved-rodene �l bussene
INP Harstad skal jobbe for at �lbudet er godt i henhold �l befolknings massen her i vår 
kommune. Vi var lovet at med Harstad pakken så skulle det økes �lbud vedrørende 
offentlig transport, men dete er ikke skjedd.   

• Prising som appellerer �l bruk.
Kostnadsbildet i dag gjør slik at folket heller velger eget kjøretøy.  
INP Harstad skal jobbe for at dete kostnadsbildet blir bedre.   



• Finansiering av nye veier i kommunen, utrede bruk av bompenger – �erning?
Gode ferdselsårer bidrar �l økt verdiskapning, bose�ng og ikke minst trafikksikkerhet. 
Betaling av bompenger føles som en ekstra belastning som kommer på toppen av 
andre økte utgi�er.
INP Harstad er imot dagens måte å finansiere veiprosjekter på og vi vil jobbe for at 
veiprosjekter i frem�den finansieres uten bruk av bompenger.

 Idret og frivillighet  

Innbyggerne i Harstad har �lgang �l flote natur- og frilu�sområder, og mange av dem 
ligger inn�l boligområdene. Grøntareal, parker og strandsonen er svært berikende goder 
for kommunens innbyggere. Harstad INP vil sørge for at det fortsat skal være godt å bo i 
Harstad, og at kommunen skal være en atrak�v kommune å bosete seg i.  

INP Harstad vil: 
• Sørge for gode og forutsigbare rammer for frivillige organisasjoner
• Tilretelegge for et ak�vt frilu�sliv
• Vi vil øke støten �l bredde kultur og frivillighet
• Støte idretslag og foreninger økonomisk, spesielt i arbeidet med barn og unge, og 

styrke økonomiske støteordninger som gjør at barn og unge skal kunne ta del i 
idretsak�viteter uavhengig av familiens økonomi.

• Støte prosjekter som bidrar �l at personer med funksjons- nedsetelse kan ta del i 
idret og andre organiserte ak�viteter.

• Styrke ungdomsarbeid og det gode samarbeidet med frivillige organisasjoner.

Lokal energi forvaltning.  

• Nei �l vindturbiner på land eller �l havs i kommunen.
INP Harstad sier nei �l all utbygging av slik industri i vår kommune.    
Vår grunnleggende visjon er å bevare miljøet, og da kan vi ikke �llate slike enorme 
inngrep i vår natur her i kommunen   

• Ja �l oppgradering og videreutvikling av eksisterende vannkra� installasjoner, 
samt presse fram at det offentlige kommer med støtepakker �l dete.

INP Harstad ønsker å oppgradere de kra�verkene som vår kommune får strømmen fra, 
vi ønsker ikke å oppretholde det skateregimet det er i dag vedrørende utvidelser og 
oppgraderinger, for dete fremmer ikke for oppgraderinger og utvidelser i dag.   

• Sikre og utvide leveringslinjer, men med søkelys på at strømmen i utgangspunktet 
skal produseres nærmest mulig leveransestedet for å redusere overføringstap.

INP Harstad vil jobbe for å øke/ utvikle denne infrastrukturen i vår kommune, samt 
jobbe for at våre samarbeidende kommuner gjør det samme. Med lys av dagens 
samfunn vil vi ikke være rustet for det økende behovet som er rundt strøm i 
frem�den.  
• Utrede muligheten for atomkra�.
INP Harstad er for utredingen av atomkra� i vår kommune.
Renere energi finnes ikke per i dag, og dete i �llegg �l oppgradering 
av vannkra�verkene er bra for miljøet.




